
Protokół Nr XXIV 
z obrad XXIV sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 3 września 2012 roku.#

!
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 14:00 w Urzędzie Gminy Pabianice . #

Na ustawowy stan Rady Gminy 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. Lista obecności 
radnych stanowi zał. nr 1 do niniejszego protokołu. #

W sesji uczestniczyli także: Wójt Gminy H. Gajda, W-ce - Wójt Gminy R. Figiel Sekretarz 
Gminy J. Słubik, Skarbnik Gminy M. Nowicka,  radca prawny Urzędu Gminy A. Jankowski, 
Kierownik ref. Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej K. Denuszek, Kierownik ref. 
Oświaty Kultury i Sportu M. Wieczorek, dyrektorzy szkół z terenu Gminy Pabianice obecni 
zgodnie z załączoną listą obecności stanowiąca zał. nr 2 do protokołu oraz sołtysi Gminy 
Pabianice obecni zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą zał. nr 3 do protokołu. #

!
Ad. pkt. 1 #

Przewodniczący Rady A. Jaksa otworzył obrady XXIV sesji, powitał  przybyłych i stwierdził 
quorum co stanowi prawomocność Rady do podejmowania uchwał. #

Przewodniczący przedstawił przybyłą na sesję Rady Gminy Pabianice Panią J. Podstawę  
przedstawicielkę Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Pabianicach, która  przedłoży  
informację na temat regionów urzędowo wolnych od choroby Aujeszkyego trzody chlewnej.#

  #

Ad. pkt. 2 #

Protokół  z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag w głosowaniu – jednomyślnie. #

!
Ad. pkt. 3#

Do porządku obrad Wójt Gminy wnioskował o zamianę projektu uchwały o numerze 
roboczym XXIV/J/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice. Zamiana polegałaby 
na zdjęciu z porządku obrad projektu uchwały o wymienionym wyżej numerze roboczym i 
wprowadzeniu projektu uchwały również w tej samej sprawie i o tym samym numerze 
roboczym tylko z korygującym załącznikiem do projektu uchwały. #

Wójt wnioskował także o wprowadzenie do porządku obrad dwóch dodatkowych 
projektów uchwał w sprawach: zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 rok dot. 
zabezpieczenia kwoty 90 tys. zł na ochronę zdrowia - lecznictwo ambulatoryjne z 
przeznaczenie na wyposażenie w sprzęt do pracowni rehabilitacyjnej w Ośrodku Zdrowia w 
Pawlikowicach, a także zmiany przeznaczenia wydatku realizowanego w ramach funduszu 
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sołeckiego sołectwa Pawlikowice z „zakupu zestawu do tenisa stołowego dla uczniów dla 
S.P. w Pawlikowicach w kwocie 3,5 tys. zł. na „zakup rzutnika multimedialnego wraz z 
osprzętem instalacyjnym dla Szkoły Podstawowej w Pawlikowicach również za kwotę 3,5 
tys. zł. #

Przewodniczący zaproponował umieszczenie w porządku obrad wystąpienia Pani J. 
Podstawy przedstawicielki Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Pabianicach z 
informacją temat choroby Aujeszkyego trzody chlewnej w pkt 3a.#

Więcej wniosków o zmianę porządku obrad nie wniesiono.#

Przewodniczący poddał do głosowania zgłoszone wnioski do porządku obrad. #

Za zdjęciem z porządku obrad projektu uchwały o numerze roboczym XXIV/J/2012 w 
sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice i wprowadzeniem  projektu uchwały również w 
tej samej sprawie i o tym samym numerze roboczym tylko z korygującym załącznikiem do 
projektu uchwały Rada opowiedziała się w glosowaniu jednogłośnie. #

Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu  uchwały   w sprawie zmian w budżecie 
gminy Pabianice na 2012 rok dot. zabezpieczenia kwoty 90 tys. zł na ochronę zdrowia 
lecznictwo ambulatoryjne z przeznaczenie na wyposażenie w sprzęt do pracowni 
rehabilitacyjnej w Ośrodku Zdrowia w Pawlikowicach Rada opowiedziała się w głosowaniu 
jednomyślnie.#

Przewodniczący zaproponował nadanie  projektowi  uchwały numer XXIV/E-1/2012#

Za wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok , w 
którym po uchwale zebrania wiejskiego  zmienia się przeznaczenie   wydatku realizowanego 
w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Pawlikowice  z  „zakupu zestawu do tenisa 
stołowego dla uczniów dla S.P. w Pawlikowicach w kwocie 3,5 tys. zł. na „zakup rzutnika 
multimedialnego wraz z osprzętem instalacyjnym dla Szkoły Podstawowej w 
Pawlikowicach również za kwotę 3,5 tys. zł. Rada opowiedziała się w głosowaniu – 
jednomyślnie.#

Przewodniczący zaproponował nadanie  powyższemu  projektowi  uchwały numer XXIV/
E-2/2012, natomiast umieszczenie informacji Przedstawicielki  Powiatowego Inspektoratu 
Weterynarii w Pabianicach w pkt. 3 a proponowanego porządku obrad. #

Porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty w głosowaniu 
jednomyślnie i przedstawia się następująco:#

1. Otwarcie obrad XXIV sesji.#

2. Przyjęcie protokołu z XXIII  sesji Rady Gminy Pabianice.#

3. Przyjęcie porządku obrad sesji.#

3. A. Informacja przedstawiciela Powiatowego Inspektoratu Weterynarii.#
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4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.#

5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.#

6. Informacja o stanie przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 
2012/1013#

7. Analiza perspektyw demograficznych w kolejnych 5 – latach w grupie wiekowej do lat 16 
w kontekście istniejącej bazy oświatowej#

8. Interpelacje wnioski i zapytania radnych.#

9. Podjęcie uchwał w sprawach:#

a) ustalenia podziału Gminy Pabianice na stałe okręgi wyborcze, ich granic i numerów 
oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu  dla wyborów do Rady Gminy 
Pabianice – Uchwała Nr XXIV/A/2012#

b) wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej jako podmiotu właściwego do 
realizacji zadania administracji publicznej w zakresie wspierania rodziny – Uchwała 
Nr XXIV/B/2012#

c) zmieniająca uchwałę Nr X/71/2011 z dnia 29 sierpnia 2011 r. w sprawie ustalenia 
„Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Pabianice” - Uchwała Nr XXIV/C/2012#

d) zmiany w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Uchwała Nr XXIV/D/
2012#

e) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 r. Uchwała Nr XXIV/E/2012#

e-1) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 r. Uchwała Nr XXIV/E-1/2012#

e-2) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 r. Uchwała Nr XXIV/E-2/2012#

f) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 r. Uchwała Nr XXIV/F/2012#

g) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 r. Uchwała Nr XXIV/G/2012#

h) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012r. Uchwała Nr XXIV/H/2012#

i) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012r. Uchwała Nr XXIV/I/2012#

j) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012r. Uchwała Nr XXIV/J/2012#

k) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pabianice na lata 2012 – 2015 
Uchwała Nr XXIV/J/2012#

l) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Pabianice Uchwała Nr XXIV/l/2012#

10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.#
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11.Wolne wnioski, komunikaty i sprawy różne. #

12. Zamknięcie obrad sesji.#

!
Ad. pkt. 3 – A#

Przedstawicielka  Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Pabianicach Pani J. Podstawa  
przedstawiła  informację na temat regionów urzędowo wolnych od choroby Aujeszkyego 
trzody chlewnej. Informacja pisemna w załączeniu do protokołu. #

!
Ad. pkt. 4. #

!
Wójt Gminy przedłożył informację o pracy Urzędu między sesjami.#

Przedstawiona informacja  zapisana poniżej:#

!
„INFORMACJA WÓJTA GMINY #
O PRACY MIĘDZY SEJAMI RADY GMINY #
W LIPCU I SIERPNIU   2012 ROKU#!
 #
Przetargi #!
 1. W dniu 5 lipca br. ogłoszono  przetarg na zakup i dostawę pomocy dydaktycznych do 
prowadzenia zajęć z dziećmi w szkołach podstawowych na terenie Gminy Pabianice.#
 W dniu 23 lipca wybrano ofertę  firmy Nowa Szkoła Sp. z o.o z Łodzi za kwotę 95 812,00 zł 
brutto. Była to jedyna oferta złożona w tym przetargu. W końcu sierpnia sprzęt do 
prowadzenia zajęć logopedycznych i terapeutycznych dotarł do szkół. Finansowanie w 
ramach Priorytetu IX, Poddziałanie 9.1.2 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.#!
2. W dniu 11 lipca ogłoszono przetarg na budowę świetlicy wiejskiej we wsi Konin .#
W dniu 31 lipca rozstrzygnięto przetarg . Wygrała firma – Konstruktor Profesional & Profit 
Center z Piotrkowa  Trybunalskiego za kwotę 479 293,00 zł brutto. Złożono 4 oferty. Prace już 
się rozpoczęły. Dofinansowanie ze środków PROW – „Odnowa i rozwój wsi”#!
3. W dniu 25 lipca 2012 r. ogłoszono przetarg na przebudowę drogi dojazdowej do gruntów 
rolnych w m. Rydzyny Potaźnia - dł. 0,6 km. W dniu 14 sierpnia 2012 r. wybrano firmę 
WŁODAN z Porszewic  za kwotę 190.095,39 zł brutto. Złożono 2 oferty. #!
4. W dniu 30 lipca 2012 r. ogłoszono przetarg na wykonanie nakładki asfaltowej  w 
miejscowości Hermanów - dł. ok. 0,6 km.#
W dniu 16 sierpnia 20`12 r. rozstrzygnięto przetarg . Wygrała firma BUD-TRANS z Sieradza 
za kwotę 126.917,51 zł brutto. Złożono 5 ofert. #
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5. W dniu 18 lipca ukazało się ogłoszenie o pierwszym ustnym nieograniczonym przetargu 
na sprzedaż nieruchomości stanowiącej mienie komunalne gminy Pabianice położonej w 
Pawlikowicach. Jest to działka budowlana, zabudowana budynkiem po byłej szkole 
podstawowej oraz budynkiem gospodarczym. Na terenie nieruchomości znajduje się 
zbiornik wodny oraz stałe naniesienia roślinne. Cena wywoławcza -  271.686 zł .Wysokość 
wadium -  30.000 zł. Przetarg odbędzie się jutro . o godz. 11:00 w Urzędzie Gminy.  #!
6. W dniu 27 lipca ukazało się ogłoszenie o pierwszym ustnym nieograniczonym przetargu 
na sprzedaż nieruchomości stanowiącej mienie komunalne gminy Pabianice położonej w 
Górce Pabianickiej. Jest to działka budowlana, zabudowana budynkiem po byłej 
Agronomówce oraz budynkiem gospodarczym. Cena wywoławcza -  223.819 zł ,wysokość 
wadium -  30.000 zł. Przetarg odbędzie się w dniu 10 października 2012 r. o godz. 12:00 w 
sali narad Urzędu Gminy .#!
7. Trwają intensywne prace modernizacyjne w obiekcie Domu Ludowego w Bychlewie, które 
prowadzone są w ramach projektu dofinansowanego ze środków PROW pod nazwą  
„Modernizacja domu ludowego wraz z zagospodarowaniem terenu ośrodka kulturalno-
sportowego w Bychlewie”. Zakres prac obejmuje m.in. :#
- docieplenie ścian zewnętrznych,#
- termomodernizację dachu,#
- prace modernizacyjne wewnętrzne,#
- roboty  instalacyjne  elektryczne i centralnego ogrzewania#
- wewnętrzne prace wykończeniowe#
- utwardzenie terenu przed domem ludowym i obiektem sportowym#
Kanalizacja i wodociągi#
1. 28 czerwca br. odebrano sieć kanalizacji sanitarnej na terenie Jadwinina i Bychlewa. #
2. Zakończono negocjacje porozumienia komunalnego z miastem Pabianice w sprawie 
odprowadzenia ścieków z terenu Bychlewa i Jadwinina.#
3. Wprowadzono Wykonawcę na budowę kanalizacji sanitarnej we wsi Piątkowisko – etap I#
4. Trwają pracy przygotowujące nowe inwestycje do realizacji, tj, rozbudowa sieci 
wodociągowej na terenie Gminy ( Piątkowisko, Kudrowice, Górka Pabianicka, Bychlew/
Jadwinin i Rydzyny ) oraz sieci kanalizacji sanitarnej w Jadwininie (odcinek 90m)#
5. Wykonano remont zestawu hydroforowego w Stacji Uzdatniania Wody w Rydzynach.#
Ponadto#
1. W dniu 2 sierpnia 2012 r. ogłoszono nabór na wolne stanowisko urzędnicze  - inspektor ds. 
gospodarki odpadami komunalnymi. W dniu 21 sierpnia konkurs nie został rozstrzygnięty, 
ponieważ żaden z pięciu zgłoszonych kandydatów nie spełnił wymagań formalnych 
określonych w ogłoszeniu o naborze. #
Wobec tego, w dniu 21 sierpnia br. ponownie ogłoszono nabór na to stanowisko. Termin 
składania dokumentów mija 5 września br. #
2. 15 sierpnia w Piątkowisku odbyła się sportowo-rekreacyjna impreza plenerowa, która 
miała na celu promowanie zdrowego trybu życia wśród dzieci i młodzieży.  Podczas 
imprezy odbywały się m.in. rozgrywki piłkarskie drużyn dziecięcych. Organizatorami były 
organizacje społeczne wsi Piątkowisko: LKS „Orzeł”, Rada Sołecka, KGW i OSP Piątkowisko 
przy współudziale Urzędu Gminy w Pabianicach. #
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3. 29 sierpnia w Urzędzie Gminy w Pabianicach odbyły się egzaminy na wyższy stopień 
awansu zawodowego nauczycieli – na nauczyciela mianowanego. W komisji wzięli udział 
eksperci z listy MEN, przedstawiciel organu nadzoru pedagogicznego oraz przedstawiciel 
organu prowadzącego. Awans zawodowy uzyskało wszystkich sześcioro nauczycieli 
reprezentujących następujące szkoły:#
SP w Bychlewie – 2 osoby#
SP Petrykozy – 1 osoba#
SP Pawlikowice – 3 osoby #!
4. Przez cały okres letni trwają prace na drogach gminnych , mianowicie wykaszanie 
poboczy, wycinanie odrostów i gałęzi, uzupełnianie ubytków masą asfaltową na zimno i 
destruktem. #!
Na podstawie materiałów Urzędu Gminy#
przygotowała J. Słubik. ”#!!
Po przedstawionej informacji z pytaniem do Wójta Gminy  wystąpił  radny P. Kociołek. 
Zapytał jaka technologią będzie wykonywana droga w Rydzynach. #
Wójt odpowiedział, że będzie to nawierzchnia destruktowa. #
Radny A. Skawiński zapytał, czy wpłynęły dot. sprzedaży budynku starej szkoły w 
Pawlikowicach.#
Wójt odpowiedział, że nie wpłynęły jeszcze , termin upływa 4 września br. #
Padło także pytanie dot. wykonania odcinka drogi Terenin – Hermanów . #
Wójt odpowiedział , że termin wykonania jej upływa z końcem miesiąca wrzesnia br. #!!
Ad. pkt. 5#!
Przewodniczący Komisji poinformowali o pracy Komisji między sesjami. #
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej M. Muszczak  w imieniu 
swoim i Przewodniczącego Komisji Gospodarczo-Finansowej  poinformował, że Komisja 
między sesjami odbyła jedno posiedzenie wspólne z Komisją Gospodarczo-Finansową. #
Komisje dokonały objazdu szkół na terenie gminy Pabianice w temacie przygotowania ich 
do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2012/13. Przewodniczący  podziękował za bardzo 
dobre przygotowanie placówek do roku szkolnego zarówno pod względem estetycznym jak 
i  merytorycznym. Komisje omówiły materiały na sesję Rady Gminy. #
Radny M. Muszczak  będąc jednocześnie Przewodniczącym Komisji doraźnej Statutowej 
Rady Gminy poinformował, że Komisja Statutowa na swoim posiedzeniu podjęła decyzj , że 
nie będzie procedowała nad zmianami w Statucie Gminy pod kątem wprowadzenia zapisu 
dającego mieszkańcom posiadające czynne prawo wyborcze możliwość wystąpienia z 
inicjatywą uchwałodawczą. Powodem tego   było to, że w tej kwestii Komisja zapoznała się z 
negatywną opinią orzecznictwa sądowego jak również to, że do Sejmu wpłynął   w tej 
sprawie projekt ustawy złożony przez Prezydenta RP . #!
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju  A. Skawiński poinformował, że 
Komisja odbyła 1 posiedzenie, na którym zajęła się tematem dot. działaniami  Gminy 
Pabianice w zakresie gospodarki i utrzymania zieleni i zadrzewień, omówiła  materiały  na 
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sesję, Komisja zwróciła uwagę na to, aby po wycinaniu drzew  usuwano także  pnie tych 
drzew. #
W sprawach różnych Komisja zapoznała się z pismem PGE Bełchatów na temat parametrów 
wody w odwiercie geologicznym w Jadwininie. #!
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szafrański poinformował, że Komisja Rewizyjna 
przeprowadziła kontrolę  działalności wybranych Stowarzyszeń działających na terenie 
Gminy w zakresie wydatkowania środków z budżetu gminy. Do kontroli wybrano dwa 
kluby sportowe :  Ludowy Klubu Sportowego „Orzeł ” w Piątkowisku i  Ludowy Klub 
Sportowy „Jutrzenka” w Bychlewie. Na podstawie skontrolowanych dokumentów Komisja 
nie stwierdziła nieprawidłowości i nie kieruje wniosków pokontrolnych do Rady Gminy. #

!
Ad. pkt. 6#

Informację o stanie przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 
2012/1013 przedłożył Kierownik ds. Oświaty, Kultury i Sportu w Gminie Pabianice M. 
Wieczorek. Informacja stanowi pisemny załącznik nr 4 do niniejszego protokołu .#

!
Ad. pkt. 7#

 Analizę perspektyw demograficznych w kolejnych 5 – latach w grupie wiekowej do lat 16 w 
kontekście istniejącej bazy oświatowej  przedstawił także Kierownik ds. Oświaty, Kultury i 
Sportu w Gminie Pabianice M. Wieczorek. Informacja stanowi pisemny załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu.#

W dyskusji głos zabrał Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej, 
który stwierdził, że Komisje które odbyły posiedzenie wyjazdowe do szkół z zadowoleniem 
przyjęły informacje od dyrektorów o wzroście prowadzonych kół zainteresowaniach w 
szkołach, wysoko wykwalifikowanej kadry pedagogiczne, warunkach socjalno bytowych w 
szkołach, korzystaniu z funduszy unijnych,  nagradzaniu stypendiami wzorowych uczniów  
a także bardzo dobrą współpracę dyrektorów szkół z Wójtem Gminy. #

Radny P. Kociołek  zabierając głos zwrócił się do dyrektorów szkół, że stawia swoją osobę do 
ich dyspozycji, ponieważ jest w posiadaniu bardzo ciekawej multimedialnej  informacji na 
tematy historyczne szczególnie II wojny światowej i jeżeli byłoby zainteresowanie ze strony 
dyrektorów i młodzieży szkolnej mógłby informację tę zaprezentować  w szkołach. #

Przewodniczący Rady A. Jaksa zabierając głos po wysłuchaniu informacji przedłożonych 
przez Kierownika d/s. Oświaty, Kultury i Sportu  stwierdził, że z informacji wynika, iż 
sytuacja demograficzna w szkołach na terenie gminy ustabilizowała się w porównaniu z 
poprzednią kadencją. Są pewne dysproporcje między okręgami szkolnymi. Być może w 
przyszłości staniemy przed zadaniem zmiany okręgów administracyjnych szkół i do tego 
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powinniśmy przygotować się z dużym wyprzedzeniem. Szkoły na naszym terenie są bardzo 
dobrze wyposażone, posiadają wszystko z wyjątkiem sal gimnastycznych. Przewodniczący 
stwierdził, iż uważa, że proces inwestycyjny w oświatę powinien  być przez kolejne lata 
właśnie kontynuowany w kierunku budowy sal gimnastycznych. Perspektywicznym 
tematem jest też temat utworzenia Gimnazjów po obu stronach Gminy. #

Kierownik M. Wieczorek powiedział, że o ile na razie nie mamy problemu demograficznego 
w naszych  szkołach to w roku 2014 mogą pojawić się pewne perturbacje ponieważ w klasie 
I z uwagi na zmiany ustawowe spotkają się dwa roczniki. #

Kierownik zapoznał z informacją dot. ilości dzieci w klasach pierwszych w poszczególnych 
szkołach w roku 2014. #

Więcej głosów w dyskusji  w tym temacie nie zgłoszono. #

Przewodniczący Rady podziękował za przedłożoną przez Kierownika d/s Oświaty Kultury 
i Sportu informację o stanie przygotowań placówek oświatowych do nowego roku 
szkolnego 2012/2013 oraz analizę perspektyw demograficznych w kolejnych 5 – latach w 
grupie wiekowej do lat 16 w kontekście istniejącej bazy oświatowej.#

!
Ad. pkt. 8#

Interpelacji nie zgłoszono. #

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o wystąpienie do Powiatu Pabianickiego o 
uwzględnienie w budżecie powiatu na rok 2013 budowy 120 m chodnika wzdłuż drogi 
powiatowej w miejscowości Piątkowisko po południowej stronie  od końca chodnika 
wybudowanego przy realizacji trasy S-14 do drogi gminnej odchodzącej od strony kaplicy W 
Piątkowisku.#

Z pytaniami do Wójta Gminy wystąpiła radna C. Rychłowska. Zapytała, czy będzie 
wybudowane oświetlenie w Szynkielewie przy posesji p. Frankowskiego i kiedy zostanie 
wywieziona trelinka z Szynkielewa, składowana na prywatnym gruncie. #

Więcej spraw nie zgłoszono. #

!
Ad. pkt. 9 #

Podjęcie uchwał. #

Przewodniczący Rady stwierdził,  że na sali obrad obecnych jest od tej chwili 14 radnych. #

Wiceprzewodniczący Rady K. Gąsiorek przedstawiał kolejno projekty uchwał będące w 
porządku obrad sesji.#
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Pierwszym przedłożonym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie ustalenia 
podziału Gminy Pabianice na stałe okręgi wyborcze, ich granic i numerów oraz liczby 
radnych wybieranych w każdym okręgu  dla wyborów do Rady Gminy Pabianice.#

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag.#

Uchwała Nr XXIV/184/2012 w powyższej sprawie została podjęta w głosowaniu 
jednogłośnie i stanowi zał. nr 6 do protokołu. #

Po przedstawieniu projektu uchwały w sprawie  wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej jako podmiotu właściwego do realizacji zadania administracji publicznej w 
zakresie wspierania rodziny, Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i 
Organizacyjnej przekazał wniosek z posiedzenia Komisji, w którym proponuje się, aby w § 1 
ust. 2 zamiast wyrazu „załatwiania” wpisać wyraz „rozpatrywania” oraz skreślić wyraz 
„Jednocześnie” .#

Rada przyjęła wniosek powyższy w głosowaniu jednomyślnie.#

Uchwała Nr XXIV/185/2012 w sprawie  wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej jako podmiotu właściwego do realizacji zadania administracji publicznej w 
zakresie wspierania rodziny została podjęta w głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 7 do 
protokołu.#

Po przedłożeniu projektu uchwały  zmieniającej  uchwałę Nr X/71/2011 z dnia 29 sierpnia 
2011 r. w sprawie ustalenia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Pabianice”, Przewodniczący  
Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju zgłosił autopoprawkę, która została przedstawiona 
przez Kierownika GOPS na posiedzeniu Komisji podczas omawiania tego projektu uchwały. #

Autopoprawka polega na tym, aby w § 1 ust. 2 § 4.4 zamiast kwoty 800 zł. została wpisana 
kwota 848 zł.  #

Obecna na sali Kierownik GOPS  M. Mielczarek potwierdziła konieczność wprowadzenia   
autopoprawki#

Uchwała Nr XXIV/186/2012 uchwały  zmieniająca  uchwałę Nr X/71/2011 z dnia 29 
sierpnia 2011 r. w sprawie ustalenia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Pabianice” wraz ze 
zgłoszona autopoprawką została podjęta w głosowaniu jednogłośnie i  stanowi zał. nr 8 do 
protokołu. #

Uchwała Nr XXIV/187/2012 w sprawie  zmiany w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej została podjęta w głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 9 do protokołu.#

Po przedstawieniu projektu uchwały o numerze roboczym XXIV/188/2012 w sprawie zmian 
w budżecie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012r. Skarbnik Gminy poprosiła o 
zamianę załącznika do powyższego projektu uchwały. W załączniku przedłożonym 
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wcześniej radnym wypisane są zadania budowy oświetlenia ulicznego hybrydowego na 
poszczególne miejscowości natomiast zadanie powinno być jedno obejmujące wskazane 
miejscowości i powinno brzmieć „budowa systemu oświetlenia hybrydowego na odcinkach 
dróg gminnych na terenie Gminy Pabianice”  i dalej dopiero wymienia się  miejscowości, w 
których planuje się budowę oświetlenia.#

Przewodniczący Rady zaproponował, aby powyższy fakt potraktować jako autopoprawkę 
do projektu uchwały. Radni przyjęli propozycję przez aklamację. #

Uchwała Nr XXIV/188/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 wraz z 
wniesioną autopoprawką polegającą na zamianie załącznika do niniejszej uchwały w 
propozycji przedstawionej przez Skarbnik Gminy została przyjęta w głosowaniu 
jednogłośnie i stanowi zał. nr 10 do protokołu. #

Uchwała Nr XXIV/189/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok została 
przyjęta w  głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 11 do protokołu. #

Uchwała Nr XXIV/190/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok została 
przyjęta w  głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 12 do protokołu. #

Uchwała Nr XXIV/191/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok została 
przyjęta w  głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 13 do protokołu. #

Po przedstawieniu projektu uchwały o numerze roboczym XXIV/G/2012 w sprawie  zmian 
w budżecie gminy Pabianice na 2012 r., w którym zabezpiecza się środki finansowe w dz. 
921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 11 tys. zł. radny A. Skawiński 
zapytał dla jakiej liczby osób na pokrycie kosztów uszycia odzieży z Orkiestry Dętej ma być 
przeznacza ta kwota.  #

Wójt udzielił odpowiedzi, że dla wszystkich członków orkiestry będą uszyte marynarki oraz 
dla kobiet żakiety.#

Uchwała Nr XXIV/192/2012 w powyższej sprawie została podjęta w głosowaniu 
jednogłośnie i stanowi zał. nr 14#

Uchwały o nu merach XXIV/193/2012 i Nr XXIV/194 w sprawach  zmian w budżecie gminy #

zostały podjęte w głosowaniu przeprowadzonym nad każdą uchwałą odrębnie i stanowią 
załączniki do protokołu o numerach 15 i 16. #

Po przedłożeniu projektu uchwały o numerze roboczym XXIV/J/2012 w sprawie zmian w 
budżecie gminy na rok 2012, Przewodniczący Rady przypomniał, że jest to projekt uchwały, 
za którego zamianą radni opowiedzieli się w głosowaniu nad porządkiem obrad i 
wprowadzili  uchwałę również w tej samej sprawie i o tym samym numerze roboczym tylko 
z korygującym załącznikiem do projektu uchwały. #

� !10



W załączniku ujęte są  zmiany dot. zmniejszenia wydatków na budynek ośrodka zdrowia w 
Pawlikowicach oraz dochodzą wydatki w kwocie 20 tys. zł na zakup urządzeń do gabinetu 
rehabilitacji. #

Przewodniczący wskazał zmiany: #

- w rozdz. 85121” Lecznictwo ambulatoryjne w pkt. 1 budowa ośrodka zdrowia w 
Pawlikowicach wpisuje się kwotę 910 tys. #

-  w rozdz. 85121 dodaje się pkt. 4 i wpisuje się kwotę 20 tys. zł. na zakup urządzeń do 
gabinetu rehabilitacji #

- na końcu załącznika „w sumie” zmniejsza się kwotę o 70 tys. zł. i wpisuje kwotę 8.335 
105,24 zł. #

Przewodniczący Rady zarządził jedno głosowanie  nad powyższymi zmianami.#

Zmiany zostały przyjęte w głosowaniu  jednogłośnie. #

Uchwała Nr XXIV/195/2012 w powyższej sprawie została podjęta w głosowaniu 
jednomyślnie i stanowi zał. nr 17 do protokołu.#

Po przedłożeniu projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Pabianice na lata 2012 -2015 Skarbnik Gminy M. Nowicka poinformowała, że w 
uchwale wnosi się zmianę w związku z wprowadzoną dzisiaj uchwałą Nr XXIV/189/2012 w 
sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 poprzez zmniejszenie kwoty o 90 tys. zł. 
która została przeznaczona na zadanie; budowa ośrodka zdrowia w Pawlikowicach /zakup 
sprzętu do pracowni rehabilitacji i  zakup wyposażenia, materiałów. #

Uchwała Nr XXIV/189/2012 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Pabianice na lata 2012 -2015 została podjęta w głosowaniu jednomyślnie i stanowi zał. nr 18 
do protokołu. #

Ostatnim rozpatrywanym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Wójta Gminy Pabianice.#

Radny A. Skawiński zgłosił wniosek o przeprowadzenie głosowania imiennego nad uchwałą 
dot. ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Pabianice oraz poprosił wnioskodawcę tego 
projektu uchwały o przedłożenie uzasadnienia. #

Głos zabrał Wójt Gminy Pabianice H. Gajda w swoim wystąpieniu nawiązał do  stażu jego 
pracy w administracji, przypomniał, że na początku tej kadencji był przedkładany już 
projekt uchwały o zwiększeniu jego  wynagrodzenia jednak nie uzyskał on aprobaty Rady. #

W uzasadnieniu projektu uchwały podaje się, że wynagrodzenie Wójta nie zwiększyło się od 
roku 2008. #
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W czerwcu br. Wójt uzyskał absolutorium z wykonania budżetu i teraz pozwolił sobie 
wystąpić z powyższym projektem uchwały.  #

Wójt zapoznał też Radę Gminy z artykułem, który ukazał się w  prasie  lokalnej, gdzie radny 
A. Skawiński podał informacje na temat propozycji podwyżki wynagrodzenia Wójta - 
nieaprobującą  przez jego osobę z przykładami uzasadniającymi.#

Wójt odniósł się do tych przykładów, między innymi kary naliczonej za wycinkę drzew, 
inwestycji kanalizacji w Bychlewie, obniżenia  ceny  kwintala żyta, który brany jest pod 
uwagę przy obliczaniu wysokości podatku rolnego na wniosek przedstawicieli Izb 
Rolniczych, która  za zgodą Rady Gminy  została obniżona. #

Radny A. Skawiński zabierając głos odniósł się natomiast do wypowiedzi Wójta 
uzasadniając dlaczego w jego ocenie działanie Wójta jest nieprawidłowe. Przede wszystkim 
wskazał na nieprawidłowe postępowanie administracyjne zastosowane przy wycince drzew, 
za co zostały naliczone duże kary, sprawa jest jeszcze nie wyjaśniona   i nie jest do końca 
wiadomym, czy gmina będzie mogła pozyskać zwrot większej części środków finansowych, 
by koszt niektórych  inwestycji zaliczyć w poczet tej kary.  Ponadto wskazał na 
niedoszacowanie wydatków ustalonych na oświetlenie hybrydowe, niewłaściwe 
przygotowanie debaty publicznej na temat studium zagospodarowania przestrzennego. 
Poza tym deficyt budżetu gminy zdaniem radnego  powinien Wójta powstrzymać od 
występowania o wzrost jego wynagrodzenia. #

Głos zabrała radna A. Marciniak wskazując na dobre przykłady działania Wójta, między 
innymi piękne szkoły na terenie gminy, nieporównywalne do wielu szkół w mieście, wysoko 
oceniane wyniki w nauce dzieci i młodzieży, nowe ośrodki zdrowia dobrze wyposażone, 
kluby sportowe, ośrodek sportowy w Woli Żytowskiej, strażnice. Radna poinformowała, że 
w pełni opowie się za przyznaniem podwyżki  Wójtowi Gminy. #

Radny P. Kociołek w swojej wypowiedzi także dobrze ocenił działania Wójta Gminy jako 
sprawnego  administratora. Podkreślił fakt zabezpieczania dużych środków finansowych na 
inwestycje. #

Radny P. Kociołek zaproponował, aby na dzisiejszej sesji odstąpić od głosowania nad 
uchwałą w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy,  odłożyć  uchwałę na następną 
sesję, ponieważ obawia się aby podczas głosowania nie zaważyły emocje, które jego zdaniem 
podczas dyskusji dało się odczuć.#

Przewodniczący Rady zadał pytanie radnemu, czy w związku z powyższą propozycją  
zgłasza wniosek o zdjęcie z porządku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy, ponieważ nie  można dokonać takiego działania jak 
odłożenie  głosowania do następnej sesji. #

Radny P. Kociołek nie zgłosił jednak takiego wniosku. #
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Wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Wójta Gminy, Pabianice zgłosił M. Muszczak. Za wnioskiem opowiedziało się 5 radnych. 
Wniosek upadł. #

Przewodniczący Rady A. Jaksa w swojej wypowiedzi wyraził, że niepokoi go nuta 
emocjonalna w wypowiedzi Wójta,  jednak zrozumiałym jest też wniosek o zwiększenie 
wynagrodzenia ponieważ dawno nie było ono podwyższane. #

Pozostaje w dalszym ciągu niewyjaśniona sprawa wycinki drzew. Jest to suma kary 3 mln. 
zł. Problem kar odbił się negatywnym echem wśród mieszkańców. Jednogłośnie przyznane 
absolutorium nie ma nic wspólnego z zasadnością ustalenia podwyżki. Absolutorium 
przyznawane jest z realizacji budżetu za rok poprzedni. #

Przewodniczący stwierdził, że nie neguje kwestii przyznania podwyżki lecz jego zdaniem  w 
tej chwili nie jest to dobry czas, tak długo aż nie wyjaśni się sprawa naliczonej kary za 
wycinkę drzew, która jest obecnie  w Wojewódzkim Sądzie  Administracyjnym w Łodzi. #

Radny A. Skawiński zadał pytanie Wójtowi Gminy, czy  naliczoną karę za wycinkę drzew  
można zaliczyć w poczet budowy oświetlenia hybrydowego i odtworzenie rowów po 
budowie kanalizacji. #

Wójt odpowiedział, że nie jest możliwe rozdysponowanie kwoty 3 mln. zł. ponieważ nie 
mamy jeszcze wyroku sądu w tej sprawie. Jeżeli chodzi o odtworzenie rowów to muszą być 
organizowane przetargi a firma wykonująca inwestycje chce pozyskać zapłatę. #

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, aby powrócić do tematu dyskusji nad podwyżką 
pensji dla  Wójta Gminy.#

Radna M. Lubowicka w swoim wystąpieniu poparła wypowiedź radnej A. Marciniak 
opowiadając się za udzieleniem podwyżki pensji. Za przykład podała liczne inwestycje 
mające miejsce na terenie Gminy. #

Radna C. Rychłowska zabierając głos zwróciła uwagę na to, że jej zdaniem inwestycje na 
terenie gminy  prowadzone są jak wyraziła w uprzywilejowanych miejscowościach.#

Radna J. Szafran w swojej wypowiedzi wyraziła wątpliwości co do podnoszenia płac w 
dobie kryzysu.#

Więcej głosów w dyskusji  nad projektem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Wójta Gminy nie było. #

Przewodniczący Rady poddał do głosowania wniosek zgłoszony na początku dyskusji przez 
radnego A. Skawińskiego o przeprowadzenie głosowania imiennego nad projektem   
uchwały  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Pabianice. #

Zgodnie z zapisami Statutu Gminy w tej sprawie Przewodniczący Rady odczytywał kolejno 
z listy obecności nazwiska radnych, którzy wyrażali swój głos w sprawie powyższej 
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uchwały poprzez sformułowanie za udzieleniem podwyżki, przeciw, wstrzymuje się od 
głosu. #

W wyniku przeprowadzonego imiennego głosowania za uchwałą w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Wójta Gminy opowiedziało się 6 radnych, przy 7 głosach przeciwnych i 1 
głosie wstrzymującym się. #

!

LP Nazwisko i imię za przeciw wstrzymuje się od głosu#

1. Drewniak Łukasz przeciw !
2. Gąsiorek Krzysztof wstrzymuje się od głosu#

3. Gryska Marek przeciw#

4. Jaksa Arkadiusz przeciw# !!
5.  Kasperska Zdzisława za#

6. Kelnerowski Józef za#

7. Kociołek Piotr !
za

8. Lubowicka Maria !
za

9. Marciniak Anna !
za

10. Muszczak Marek ! przeciw

11. Rychłowska Cecylia ! przeciw

12. Skawiński Adam ! przeciw

13. Szafran Janina ! przeciw

14. Szafrański Henryk !
za

15 Szczesik Donata #
Nieobecna 

!
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Ad. pkt. 10#

Wójt Gminy H. Gajda poinformował, że wnioski zgłoszone na sesji nadzwyczajnej w 
miesiącu sierpniu zostały przekazane do realizacji. #

!
Ad. pkt. 11 #

W wolnych wnioskach i sprawach różnych radny Ł. Drewniak przypomniał, że na sesji w 
miesiącu maju br. na zadane pytanie radnego co zostało poczynione  w sprawie ustawienia 
znaków drogowych w Szynkielewie Wójt odpowiedział, że przekazał temat  do Starostwa 
Powiatowego. Radny Ł. Drewniak zapytał na jakiej podstawie zostały ustawione znaki 
drogowe w miesiącu skoro w Starostwie uzyskał informacje, że nie było wystąpienia ze 
strony gminy do Starostwa Powiatowego o potrzebie ustawienia znaków. #

Radny A. Skawiński poinformował, że na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska i 
Rozwoju Kierownik ref. Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami  K. Denuszek  udzielił 
odpowiedzi, że rosnące drzewo na działce gminnej w Hermanowie nie uszkadza 
ogrodzenia. #

Radny A. Skawiński wręczył Kierownikowi zdjęcia, na których udokumentowane jest, iż 
drzewo rośnie w ogrodzeniu. #

Kierownik K. Denuszek odpowiedział, że owszem jest płot z siatki, ale nie ma w tym miejscu 
podmurówki. #

Sołtys wsi Rydzyny zwróciła uwagę na fakt jaki miał miejsce w Rydzynach podczas naprawy 
hydrantu na placu OSP. Hydranat został naprawiony lecz nie przeczyszczony i przez 
większość część dnia płynęła bardzo brudna woda, którą mieszkańcy musieli przepuścić 
przez swoje liczniki i zapłacić za to. #

Ponadto sołtys zaprosiła na piknik do Rydzyn organizowany dnia 22.09.2012 o godz. 14:00 
pn. „Żegnaj lato”.#

Poza tym sołtys prosiła o informację zawsze wtedy kiedy na jej terenie będzie miało miejsce 
jakieś przedsięwzięcie ze strony Gminy. #

Sołtys wsi Bychlew J. Błoch zaprosił wszystkich do Bychlewa na festyn dnia 15.09.2012 o 
godz. 15:00  organizowany z okazji integracji pn. „Skrzydła Ziemi Łódzkiej”#

Sekretarz Gminy zabierając głos zapoznała wszystkich z opinią Komisji Gospodarczo-
Finansowej z dnia 30.05.2012  w sprawie wydatkowania środków z funduszu sołeckiego.  #

„Komisja negatywnie opiniuje wydatkowanie środków w ramach funduszu sołeckiego na 
festyny i inne uroczystości”#
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Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Gryska powiedział, że genezą tej 
opinii było to, iż zauważa się, że coraz więcej sołectw organizuje festyny finansowane ze 
środków funduszu sołeckiego, a środki te stanowią dość dużą część naszego budżetu i 
chodzi o to by były one racjonalnie wydatkowane. Ze strony Komisji jest to sygnał, aby 
pieniędzy nie przeznaczać na „przejadanie”#

Sołtys wsi Porszewice M. Urbańska poinformowała, że kilkakrotnie organizowane były u 
niej w sołectwie pikniki z funduszu sołeckiego, z którego ku zadowoleniu mieszkańców 
zostało wiele zakupione dla potrzeb wsi: między innymi namioty ławki, na samą 
konsumpcje spożywczą wydatkowana była niewielka kwota rzędu 400 zł. #

Więcej spraw w punkcie wolne wnioski i sprawy  różne nie zgłoszono. #

!
Ad. pkt. 12.#

Przewodniczący Rady o godz. 17:30 zamknął obrady XXIV sesji Rady Gminy. #!
Obradom sesji przewodniczył:  
Przewodniczący Rady Gminy  

dr Arkadiusz Jaksa#

!
Protokołowała: Urszula Czerwonka 
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